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Zápis ze 72. zasedání Správní rady Univerzity Karlovy, 

konaného prezenční formou dne 5. 5. 2025 
 

 

 

 

Přítomni: Prof. Ing. Richard Hindls, CSc., dr. h. c. 

Ing. Petr Dvořák, MBA 

JUDr. Martin Foukal 

Ing. Milan Hašek 

Mgr. Milena Jabůrková, MA 

JUDr. Alexander Károlyi 

Ing. Petr Kříž 

Ing. Jiří Michal 

Ing. Jiří Šedivý 

Mgr. Radek Vondráček 

 

 

Omluveni: Mgr. Jana Černochová 

Ing. Jan Fischer, CSc. 

Mons. Jan Graubner 

Mgr. Helena Langšádlová 

Ing. Jan Volný 

 

 

Za Univerzitu Karlovu: prof. MUDr. Milena Králíčková, PhD., rektorka UK 

Mgr. Martin Maňásek, kvestor UK 

JUDr. Jan Wagner, tajemník Správní rady UK 

prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., prorektor UK 

 

 

 

 

Program: 
 

1. Zahájení 

2. Návrh provozního a kapitálového rozpočtu UK na rok 2025 a střednědobého výhledu UK na roky 2026 

a 2027 

3. Rozpis příspěvku a dotací na UK pro rok 2025 

4. KaM – Zřízení věcného břemene v Břevnově – parc. č. 605/2 – PREdistribuce, a..s. – Kajetánka 

5. Návrh smlouvy o dílo na základě zadávacího řízení na veřejnou zakázku s názvem: „Celouniverzitní 

centrum TV pro studenty SSP – vertikální mobilita studentů se SP“.  

6. Závěr - různé 
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ad 1) Zahájení  

72. zasedání Správní rady UK zahájil a řídil předseda SR UK pan prof. Ing. Richard Hindls, CSc., dr. h. c. Na 

začátku přivítal všechny přítomné členy Správní rady UK a přítomné zástupce univerzity.  

 

ad 2) Návrh provozního a kapitálového rozpočtu UK na rok 2025 a střednědobého výhledu UK na roky 

2026 a 2027 
Správní rada UK schvaluje návrh provozního a kapitálového rozpočtu UK na rok 2025 

a střednědobého výhledu UK na roky 2026 a 2027. 

 

Materiál představil pan kvestor UK a na dotazy odpovídal společně s paní rektorkou UK.  

Hlasování:  

Počet kladných hlasů: 10 

Počet záporných hlasů: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

 

ad 3) Rozpis příspěvku a dotací na UK pro rok 2025 
Správní rada Univerzity Karlovy schvaluje návrh rozpisu příspěvku a dotací na UK pro rok 2025. 

 

Materiál představil a na dotazy odpovídal pan kvestor UK. 
 

Hlasování:  

Počet kladných hlasů: 10 

Počet záporných hlasů: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

 

ad 4) KaM – Zřízení věcného břemene v Břevnově – parc. č. 605/2 – PREdistribuce, a..s. – Kajetánka 
Správní rada UK vydává předchozí písemný souhlas ve smyslu ust. § 15 odst. 1 písm. c) zákona o vysokých 

školách k uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene inženýrské sítě na pozemku univerzity parc. č. 605/2 

v k. ú. Břevnov (u koleje Kajetánka) ve prospěch PREdistribuce, a.s.  

 

Materiál představil a na dotazy odpovídal pan kvestor UK. 
 

Hlasování:  

Počet kladných hlasů: 10 

Počet záporných hlasů: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

 

ad 5) Návrh smlouvy o dílo na základě zadávacího řízení na veřejnou zakázku s názvem: „Celouniver-

zitní centrum TV pro studenty SSP – vertikální mobilita studentů se SP“.  
Správní rada UK předběžně projednala návrh Smlouvy o dílo na stavební práce v rámci projektu „Celouni-

verzitní centrum TV pro studenty SPP – vertikální mobilita studentů se SP“. Smlouvu navrhuje Fakulta 

tělesné výchovy a sportu UK uzavřít s uchazečem vybraným ve výběrovém řízení. Správní rada UK neuplatňuje 

připomínky.  

 

Materiál představil a na dotazy odpovídal pan kvestor UK. V rozpravě byl vznesen dotaz, zda návrh smlouvy 

počítá s potřebnou infrastrukturou pro komunikaci studentů se specifickými potřebami, dostanou-li se při po-

hybu v areálu do obtížných situací. Pan kvestor přislíbil tuto otázku v dokumentaci zakázky prověřit.  
 

Hlasování:  

Počet kladných hlasů: 10 

Počet záporných hlasů: 0 

Zdržel se hlasování: 0 
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ad 6) Závěr – různé 

Členové Správní rady UK byli seznámeni s písemným hlasováním v mezidobí od 71. zasedání Správní rady 

UK konaného dne 27. ledna 2025.  

Následně paní rektorka pozvala členy Správní rady UK na každoroční Zahradní slavnost konanou 23. 6. 2025 

a zmínila aktuality z dění na univerzitě, například debatu prezidenta Ukrajiny p. Volodymyra Zelenského se 

studenty, která proběhla ve stejný den v Karolinu. Dále uvedla také aktuality ze zasedání rozšířeného kolegia 

rektorky (např. posilování podpory pro získávání mezinárodních projektů). Zasedání Správní rady uzavřela 

debata ohledně vlny mediálního zájmu o výši odměn vedení Univerzity Karlovy. Paní rektorka uvedla, že 

s cílem pokud možno zabránit opakování mediální kampaně připravuje vedení univerzity vydání zásad pro 

stanovení výše odměn a bude i nadále postupovat s maximální transparentností vůči veřejnosti. Materiál bude 

představen i Správní radě UK. 
 

Bylo potvrzeno datum dalšího zasedání Správní rady UK, a to 24. 6. 2025 od 17 hod. 

 

 

 

 

 

 

Pozn.: udělení předchozího písemného souhlasu podle bodu 4) bude v souladu s § 15 odst. 6 zák. č. 111/1998 

Sb., o vysokých školách, v platném znění, do sedmi dní od jeho udělení, nejpozději do 12. 5. 2025, 

oznámeno Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy ČR. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Sedlmayerová 

 

 

 
Prof. Ing. Richard Hindls, CSc., dr. h. c. 

předseda Správní rady UK  


